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Notulen van de Algemene Ledenvergadering (ALV) van de v.v. “Koudekerk” 

gehouden op 19 september 2022 

Aanwezig en getekend voor aanwezigheid: 23 leden, inclusief 8 bestuursleden. 

Afwezig met kennisgeving: Peter Smit, Dick de Jong 

 

1.  OPENING  DOOR  DE  VOORZITTER 

Alvorens de voorzitter de vergadering opent, wordt om één minuut stilte verzocht ter nagedachtenis aan 

de overledenen van het afgelopen jaar: oud voorzitter Aad Pesant en donateurs Bert van ’t Wout, Albert 

Herijgers en Truus Langejans. 

 

Voorzitter Rik Winterink opent om 20:00 uur de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 

2.  VASTSTELLEN AGENDA 

De door het bestuur aangeboden agenda wordt zonder wijzigingen en / of aanvullingen vastgesteld. 

 

3.  INGEKOMEN STUKKEN 

De voorzitter meldt de afmeldingen voor deze vergadering en dat er verder geen ingekomen stukken 

zijn. 

 

4.  VASTSTELLEN VAN DE NOTULEN VAN 20 SEPTEMBER 2021 

- Op blz 7  punt 6 van de vragen lijst 
• Waarom heeft het bestuur zich niet gehouden aan de begroting? 

o Antwoord: Omdat de bedragen voor de voorzieningen die noodzakelijk zijn nog niet 
volledig waren afgedekt. 

Vraag Wout Boer: Zijn de bedragen nu wel afgedekt?  
Voorzitter geeft aan dat dit ter sprake zal komen in het overzicht van de jaarrekening. 
De notulen van 20 september 2021 worden met de opmerking hierboven vastgesteld 

en ondertekend door de voorzitter en secretaris: 

 

5.  JAARVERSLAGEN EN PLANNEN. 

Het jaarverslag en plannen worden gepresenteerd middels de PowerPoint presentatie en vragen van de 

vergadering worden naar tevredenheid beantwoord. De verslagen/plannen zijn binnen de ALV 

PowerPoint presentatie opgenomen onder: ALV verslag commissies.ppt. 

 

Het betreft de verslagen/plannen van: 

- de voorzitter; de secretaris; de technische commissie; de jeugdcommissie; de PR-commissie; algemeen 

& vrijwilligerszaken en de barcommissie. 

Specifieke vragen per jaarverslag worden in de bijlage bij deze notulen behandeld. 

 

6. LED VERLICHTING 

De secretaris meldt dat vorige ALV het bestuur toestemming heeft gekregen voor de aanschaf van LED 

verlichting voor het hoofdveld en trainingsveld mits aan een aantal financiële voorwaarden werd 

voldaan. Dit was een feit in oktober door donaties van Fonds Alphen en de RABO bank en de BOSA 

subsidie, zodat op 3 november 2021 het contract met OVI Enschede ondertekend kon worden. De 

installatie van de verlichting vond plaats op 8 maart 2022. Een paar aanpassingen van het lichtplan 

waren nodig om de verlichting op het hoofdveld te accepteren volgens de geldende KNVB normen. 

Validatie vond plaats op 21 juli 2022, waarbij via lichtsterkte metingen werd aangetoond dat de 

verlichting zowel qua gemiddelde licht sterkte als gelijkmatigheid voldeed aan de KNVB normen. Voor 

het trainingsveld zijn nog paar aanpassingen noodzakelijk die begin oktober zullen plaatsvinden. 

 

7. JAARVERSLAG VAN DE PENNINGMEESTER 

De penningmeester geeft aan de ALV een overzicht van het financiële verslag over het boekjaar 2021-

2022. Hij bedankt eerst de medewerkers van de financiële commissies en team account. Daarna wordt 

een overzicht gepresenteerd van de baten en lasten, de balans en een toelichting op de jaarrekening 

ALV22_verslag%20comm.ppt
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wordt gegeven.  

Het jaarverslag van de penningmeester wordt door de vergadering vastgesteld. 

Vragen vanuit de ALV op het financiële verslag worden behandeld in de bijlage. 

 

8. VERSLAG VAN DE KASCOMMISSIE 

Joey Mansveld meldt namens de kascommissie bestaande uit spreker, Johan van Schip  en Teun 

Vergunst dat de boeken in het bijzijn van de penningmeester zijn gecontroleerd. Daaruit is gebleken dat 

de stukken zoals gepresenteerd een correct beeld geven van de huidige financiële situatie. Punt van 

aandacht vindt de kascommissie wel het statiegeld aangezien het mogelijk wordt dat de vereniging hier 

meer aan gaat uitgeven dan het retour ontvangt. De commissie dankt verder Wout Boer voor zijn inzet 

de afgelopen jaren in de financiële commissie. De kascommissie ondersteunt het gevoerde financieel 

beleid als ook het gevoerde beleid met betrekking tot de investeringen.  

De kascommissie stelt de vergadering voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 

financiële beleid over het voetbalseizoen 2021-2022 en daarmee de jaarrekening vast te stellen. Het 

voorstel wordt unaniem door de vergadering over genomen.  

Er zijn vanuit de ALV geen verdere vragen over het verslag van de kascommissie en de ALV verleent 

het bestuur decharge voor het gevoerde financieel beleid. 

 

9.  VERKIEZING BESTUURSLEDEN 

Volgens de agenda zijn aftredend en herkiesbaar: 

 Michiel Vergunst    : Technische Commissie (TC) 

 Rick Kamberg  : Public Relations (PR) 

 

Het bestuur stelt daarom voor de volgende kandidaten te benoemen als bestuurslid voor een periode van 

3 jaar: 

- Michiel Vergunst  : Technische Commissie 

- Rick Kamberg    : Public Relations 

 

Voor de verkiesbare en / of andere bestuursfuncties hebben zich geen tegenkandidaten aangemeld. 

 

Na stemming gaat de vergadering unaniem akkoord met de benoeming van Michiel Vergunst (TC) en 

Rick Kamberg (PR).  

 

10. PAUZE 

 

11. KASCOMMISSIE  

De voorzitter bedankt de kascommissie voor haar werkzaamheden.  

 

Voor het seizoen 2022-2023 worden de volgende personen door de ALV benoemd als lid van de 

kascommissie: 

- Johan van Schip (2e jaar) 

- Joey Mansveld   (2e jaar) 

- Chris Taminiau  (1e jaar) 

 

Als reserve lid heeft zich beschikbaar gesteld Bart Rademaker. 

 

De ALV gaat bij acclamatie akkoord met deze samenstelling. 

 

12. BEGROTING 2022 – 2023 

Willem Hoogeveen licht de begroting van het seizoen 2022-2023 toe onder voorwaarde dat een normaal 

seizoen tegemoet kan worden gezien. 

De penningmeester heeft de begroting voorzichtig opgesteld waarmee het uiteindelijke resultaat naar 

verwachting licht positief is 
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13. VASTSTELLEN CONTRIBUTIE 2022/2023 

Het bestuur stelt voor om de contributie voor het tweede jaar op rij , met ingang van 30 juni 2022 niet te 

verhogen en ook niet met een inflatie correctie. Daarom worden de contributie bedragen als volgt aan de 

vergadering voorgesteld: 

 

   Jaar contributie 

Senioren   €               217  

JO18/JO19/MO19   €               155  

JO16/JO17/MO17   €               155  

JO14/JO15/MO15   €               155  

JO12/JO13/MO13   €               136  

JO10/JO11   €               136  

JO8/JO9   €               136  

JO6/JO7   €                 66  

Niet spelende KNVB leden   €                 55  

Géén KNVB leden   €                 55  

 

De vergadering gaat unaniem akkoord met de begroting en het besluit om de contributie dit seizoen niet 

te verhogen. 

 

14. MEDEDELINGEN VAN HET BESTUUR 

Het bestuur doet nogmaals een oproep voor nieuwe bestuursleden, commissieleden, bestuursdiensten, 

theezetters en mensen voor de opstallen en onderhoud. Ook de barbezetting blijft nog steeds een punt 

van aandacht. Gelukkig is dit het afgelopen seizoen weer gelukt maar open blijft staan dat mocht het in 

de toekomst niet mogelijk blijken om de barbezetting vrijwillig te bemannen het bestuur een 

taakverplichting overweegt. Met betrekking tot de bouwplannen in Koudekerk is er op dit moment 

weinig nieuws te melden. Wel blijft de opdracht van de ALV van vorig jaar staan die het bestuur de 

mogelijkheid geeft om voorbereidingen te treffen mochten er zich nieuwe ontwikkelingen voor doen. 

 

15. BESLUITVORMING HUISHOUDELIJK REGLEMENT  

Het huishoudelijk reglement moet jaarlijks worden vastgesteld, maar dit jaar zijn er niet veel 

wijzigingen te melden. De enige wijziging die voorgesteld wordt is de aanhaaltitel. 

 

16. VERSLAG EN PLANNEN CLUB VAN 100 (buiten verantwoordelijkheid van bestuur VVK) 

Henk Louer doet verslag van de activiteiten van de club van 100 van het afgelopen seizoen en de 

plannen voor komend seizoen. In het afgelopen seizoen zijn er weinig activiteiten door de club van 100 

gesponsord. Wel is een vernieuwd bord aangeschaft met daarop alle betalende leden van de club. 

Voor het huidige seizoen stelt de club van 100 zich weer open voor allerlei activiteiten zoals bv 

sponsoring van een internationaal jeugdtoernooi, hulp bij de organisatie van clubfeestjes, jubilea 

(volgend jaar viert VVK zijn 85 jarig bestaan). Ook zal weer een bijdrage geleverd worden aan de LAV 

met name omdat dan verslagen van het eerste elftal beschikbaar komen voor de website en media. 

 

17. STICHTING VRIENDEN KOUDEKERK (buiten verantwoordelijkheid van bestuur VVK) 

Bij afwezigheid van Peter Smit doet Willem Hoogeveen verslag van de activiteiten van de Stichting 

over het afgelopen jaar en de plannen voor dit seizoen. Door corona zijn er vorig seizoen geen 

trainingskampen geweest. Wel zijn de trainingsdag en BBQ gesponsord. Tevens zijn zowel het eerste als 

het tweede uit eten geweest bij de Hoek. Voor dit seizoen heeft de stichting alweer een bijdrage 

toegezegd voor de trainingsdag en een gepland trainingskamp voor het eerste en tweede elftal. Ook voor 

jeugd heeft de stichting een bijdrage geleverd door de jeugdtrainers van trainingspakken te voorzien. 
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18. RONDVRAAG 

De vragen gesteld tijdens de rondvraag staan verwerkt in de bijlage. 

Als laatste vraagt Peter van der Ploeg het woord. Hij dankt het bestuur namens de vergadering hoe zij de 

vereniging vertegenwoordigen in allerlei facetten en voor de inzet in het afgelopen seizoen. 

Hij wenst voorzitter en bestuur een mooi en succesvol seizoen toe. 

 

19. SLUITING 

Voorzitter Rik Winterink sluit, met dankzegging aan de leden voor hun inbreng, om 22.10 uur de 

vergadering. 
 

Notulen: 
Ton Nieuwpoort 

 
 
Voor akkoord:      de datum: 18 september 2023  
 
 
 
 
RJ (Rik) Winterink,      AMH (Ton) Nieuwpoort, 
Voorzitter      Secretaris 
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BIJLAGE: Vragenlijst 
 
Tijdens de vergadering zijn de volgende vragen gesteld: 

1. Vragen jaarverslag TC:  
Henk Louer  
• Is er een kans dat het huidige trainers duo volgend seizoen doorgaat? 

o Antwoord: Hierover is nog geen gesprek gevoerd. Is mogelijk,maar hangt ook af van de 
ambities en mogelijke aanbiedingen die ze kunnen krijgen. De twee hoeven niet perse als 
duo door te gaan. 

2. Vragen PR:  
Joey Mansveld 
• Zijn er mensen in de zaal die kunnen helpen met het verspreiden van de presentatie gids binnen 

het dorp? 
o Antwoord: De oproep wordt positief beantwoord, een aantal leden meldt zich hiervoor 

aan.  
3. Vragen Vrijwilligers zaken:  
Chris Taminiau 
• Toekomstige vrijwilligers worden die gehaald uit de aanmeldingsformulieren ? 

o Antwoord: onder andere 
Henk Louer 
• Wordt er geld via het bestuur beschikbaar gesteld voor de algemene feestjes? 

o Antwoord: Dat klopt, maar de club van 100 en de lotto leveren ook een aandeel. Henk 
benadrukt om bij de club van 100  te blijven aankloppen om de feestjes goed te doen 
slagen. 

4. Vragen Bar en kantine:  
Johan van Schip 
• Statie geld, waarom weer niet terug naar flesjes. Dit levert veel meer statie geld op? 

o Antwoord: De Bar commissie begrijpt deze vraag en zal dit in de komende periode 
meenemen om te zien wat het meest gunstige is in meerdere opzichten. 

5. Vragen LED verlichting:  
Bart Nieuwenburg 
• Vindt de verlichting er niet beter op geworden? 

o Antwoord: Naar aanleiding van initiële klachten over donkere plekken langs de randen 
van het hoofdveld is door de LED leverancier een aanpassing van het lichtplan 
uitgevoerd die dit voor een groot deel heeft opgelost. Wel is het zo dat uiteraard de 
lichtsterkte over het veld niet overal hetzelfde is. Naar de randen van het veld vindt een 
geringe afname plaats. Echter de lichtsterkte metingen laten zien dat voldaan wordt aan 
de eisen die de KNVB voor ons hoofdveld stelt, zowel qua gemiddelde lichtsterkte als 
gelijkmatigheid. Echter omdat LED verlichting een heel andere structuur heeft dan de 
oorspronkelijke lampen (meer strooilicht) kan dit gevoelsmatig soms slechter overkomen. 

6. Vragen Jaarrekening:  
Henk Louer 
• Waarom zijn de koelkasten die vernieuwd moesten worden niet gehuurd bij de dranken 

leverancier? 
o Antwoord: Leveranciers weten tegenwoordig een hoop van de klanten die ze bedienen en 

hun instelling is nu dat voor kleine verenigingen dit niet meer gedaan wordt. Wel kan een 
koeling gekocht worden tegen een bepaalde reductie maar gratis huur is van de baan. 

Ab Hakkenbrak 
• Wanneer vindt het onderhoud aan de bosschages plaats? Volgend jaar? 

o Antwoord: Zoals gezegd kan een deel van het resultaat van vorig seizoen worden 
aangewend hiervoor. Wanneer en hoe zal in overleg met de onderhoudsploeg 
plaatsvinden 

Wout Boer 
• Vorig jaar werd de begroting aangepast bij de jaarrekening. Zijn de voorzieningen nu op peil? 

o Antwoord:Vorig jaar is dat gedaan omdat al opdracht was gegeven voor de dug-outs, 
panna veld etc. De penningmeester is het ermee eens dat het toen als resultaat had 
moeten blijven staan en niet in de voorzieningen had moeten worden opgenomen. Dit kan 
echter niet meer terug gedraaid worden. Dit jaar is de juiste weg gevolgd.  

Chris Taminiau 
• Wat houdt accommodatiekosten nu precies in? 

o Antwoord:Groot onderhoud velden, maar niet de aanpak van de bosschages(stronken) 
Yvar de Groot 
• Wordt de kosten voor het gasverbruik niet dubbel meegenomen? 
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o Antwoord:gedeeltelijk: er wordt rekening gehouden met gasverbruik zoals bekend is uit 
jaren voor de corona maar er is ook een deel dat nu onvoorspelbaar is en waarvoor slim 
investeren noodzakelijk kan zijn om  het gasverbruik omlaag te brengen. 

Hans van Goozen 
• Geeft aan dat regering bezig is met een prijsplafond voor energie vast te stellen? 

o Antwoord:Dit is meer voor huishoudens en een normaal verbruik. Echter voor grotere 
verbruikers zoals sportverenigingen blijft de onzekerheid factor hoog. 

Henk Griffioen 
• Is de begrote kantine opbrengst niet aan de lage kant? 

o Antwoord: Ook hier voorzichtigheid troef. Er zijn in het algemeen minder wedstrijden op 
de zaterdag en tevens door de competitie indeling zijn er dit jaar geen echte derby’s. Een 
kampioensfeest wordt niet direct verwacht. 

7. Rondvraag:  
Johan van Schip 
• Flessen en plastic zijn aan regels gebonden, maar blikjes drank kunnen rustig mee naar buiten 

worden genomen? 
o Antwoord: De KNVB regels gelden inderdaad alleen voor glas en alcohol. Dus er is nu 

direct geen antwoord te geven op deze vraag, maar het bestuur neemt dit in overweging. 
Bart Nieuwenburg 
• Waarom hangt de AED nog steeds niet op een vindbare en toegankelijke plek bv in de gang bij 

de kleedkamers? 
o Antwoord: Bestuur neemt dit in overweging 

• Waarom wordt er niet opgetreden tegen het parkeren op de grasstrook voor de hoofdingang? 
o Antwoord: Het is een stuk dat officieel aan de gemeente toebehoort, dus VVK heeft er in 

principe niets over te zeggen maar het staat natuurlijk altijd vrij om de gemeente hierop 
te wijzen. 

Peter van der Ploeg 
• Is er inzage in de contracten van de VVK sponsoren? 

o Antwoord: Rick Kamberg (PR) heeft hier een volledig overzicht van. Het is voorgekomen 
dat een sponsor bedrijf ophield te bestaan en dat deze toch een rekening toegestuurd 
kreeg. Bij de nieuwe contracten worden daar nu afspraken over gemaakt. 

 
 
 
 


